
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 16/11/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ανάγκη προμήθειας ή επαύξησης των τροχοφόρων θωρακισμένων 

οχημάτων έκδοσης “4Χ4” και “6Χ6” αντοχής έναντι ναρκών» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Στο σύγχρονο και απαιτητικό πεδίο μάχης, επί του οποίου λαμβάνουν χώρα ειδικές 
στρατιωτικές δράσεις εναντίον του εχθρού, απαραίτητη είναι η χρήση ευέλικτων 
θωρακισμένων τροχοφόρων οχημάτων μεταφοράς πεζοπόρων τμημάτων και φορτίων 
έκδοσης «4Χ4» και «6Χ6». Αυτά μπορούν να φέρουν, αφενός, ισχυρό οπλισμό για 
προστασία του προσωπικού ή του φορτίου που μεταφέρεται, και αφετέρου, ισχυρή 
θωρακισμένη καρίνα (δαπέδου οχήματος τύπου “V” γάστρας), που θα τα καθιστά 
ανθεκτικά έναντι ναρκών, ενεδρών και αυτοσχέδιων πυρομαχικών. Επιπρόσθετα, τα εν 
λόγω θα πρέπει να έχουν την δυνατότητα αυξημένων ποσοστών επιβίωσης, ακόμη και 
στην περίπτωση που θα βληθούν, ώστε να μπορούν, είτε να επιστρέψουν στην βάση 
τους, είτε να συνεχίσουν μια πορεία προς το πεδίο της μάχης. Οχήματα αυτού του 
τύπου χαίρουν ξεχωριστής αποδοχής, αξιοπιστίας και εμπιστοσύνης των ισχυρών 
ενόπλων δυνάμεων κάποιων διακεκριμένων χωρών, όπως οι ΗΠΑ, η Γαλλία, το 
Ηνωμένο Βασίλειο, η Ρωσία, η Νότια Αφρική και άλλες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε, δια των ενδεδειγμένων και καταλλήλων ενεργειών σας, οι Ένοπλες 
Δυνάμεις μας να προμηθευτούν ή να επαυξήσουν τα θωρακισμένα τροχοφόρα 
οχήματα, αντοχής έναντι ναρκών, έκδοσης «4Χ4» και «6Χ6», είτε μέσω προμήθειας εκ  
των σχετικών αποθεμάτων ή από αντίστοιχα αποσυρόμενα άλλων χωρών, είτε μέσω 
της εγχώριας παραγωγής; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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